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Z A P I S N I K 

sa 127. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 7. prosinca 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za financije i proračun, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Olgica Glad Klepac, Narodna knjižnica i čitaonica Delnice, Petar Hrg, 

direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, 

GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Olgica Glad 

Klepac, Mirna Janeš, Zvezdana Jerković, Iva Žagar, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Goran Štimac. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Nastava i vježbe na temu ručnih i prijevoznih aparata za gašenje i vježbe s aparatima za početno 

gašenje. 

- Radovi u fitness prostoriji. 

- Čišćenje tavana. 

- Aktivnosti vezane uz jednostavnu nabavu, slanje obavijesti o odabiru najpovoljnije ponude. 

- Aktivnosti na izradi Pravilnika. 

- Odlazak na Županijski sud. 

- Vožnja konja za potrebe adventa. 

- Osiguranje priredbe koja se održava večeras, nošenje zastava. 

 

PETAR HRG 

- Aktivnosti po Delničkoj adventskoj bajci, gostovanje na Kanalu Ri. 

- Prisustvovanje radionici na temu razvoja turizma Gorskog kotara (vrlo općenita i nekonkretna 

radionica). 

- Komunikacija s TZ Grada Zagreba po pitanju gostovanja u smislu promidžbe delničkog adventa 

u Zagrebu. 

- Osvrt na Operativni plan ciklo turizma jer se kroz dokument provlači teza da je projekt Gorski 

kotar bike završen što nije točno. Radi se o projektu od pola milijuna kuna koji uključuje 

trasiranje biciklističkih ruta kroz Gorski kotar, smjerokazne table, postavljanje setova  za odmor, 

koševa za otpatke što kod nas nije realizirano kao ni postavljanje karti. Dio navedenog 

postavljen je u Skradu i Lokvama, jedino Čabar ima sve. Reagirali smo više puta. Gospodin Leš 

je izvođač radova, on je zatvorio firmu ali je dužan završiti projekt. Od TZ Kvarnera tražit ćemo 

odgovore na ova pitanja. Gradonačelnik je predložio da se napravi inventura prema onome što 

je trebalo biti napravljeno na području Grada i onoga što je zaista napravljeno. 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Prijedlozi programa za 2019. godinu i rebalans programa za 2018. godinu pripremljeni su za 

Gradsko vijeće. 

- Napravljeni su zapisnici i konačni obračun za Lovačku ulicu i cestu Biljevina – Razloge, izvršen 

je i pregled s predstavnicima ministarstva. 

- Napravljeni su obračuni i računi za sanaciju makadam cesta. 

- Radili smo na novom rješenju za komunalnu naknadu u koordinaciji s Infoprojektom. 

- Napravljena je dokumentacija za nadmetanje vezano uz Izvješće o stanju u prostoru. 

- Popis i nalog za održavanje javne rasvjete. 

- Ugovori za zakup javnih površina, najam stanova i poslovnih prostora. 

- Tražena je ponuda za rušenje dimnjaka – stari dom zdravlja. 

- Održat će se sastanak sa Savezom izviđača Hrvatske. 

- Od HEP-a je tražen priključak za disco u Radničkom domu. 

- Fakture za firme i ovrhe komunalne naknade. 

- Očitovanje po troškovima za zimsku službu prema Hrvatskim cestama. 

- Rješenje za uklanjanje ruševnog objekta u vlasništvu Ministarstva državne imovine u Goliku. 

- Ovjera računa KTD Risnjak. 

- Hvatanje pasa lutalica. 

- Prometno redarstvo. 

- Očitovanje prema vlasniku vozila kojemu je zimska služba napravila štetu na dijelu prometnice 

koju mi ne čistimo, vlasniku je poslana obavijest da su štetu napravili izvođači ŽUC-a. 

- Prijava kvara na semaforu i popravak. 

 

OLGICA GLAD KLEPAC 

- Odabirali smo i slagali knjižničnu građu, izdavali i zaprimali knjižničnu građu. 

- Rad s korisnicima za pultom. 

- Rad na izvješću knjiga za 2018. godinu. 

- Plaćanje računa, sređivanje računa po nakladnicima i izdavačima. 

- Izvješće prema Ministarstvu kulture. 

- Obrada novih knjiga. 

- Radijska emisija, Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Dogovor za čitanje i radionicu u Staračkom domu. 

- Ažuriranje Web i Facebook stranice. 

- Priprema za radionicu na Delničkoj adventskoj bajci. 

- Pripremanje izloga i drugi ravnateljski i knjižnični poslovi. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Poslani su materijali za Gradsko vijeće. 

- Dobiven je dopis Ureda državne revizije Istarske županije o reviziji učinkovitosti stadiona i 

igrališta. Komunikacija s GSC. 

- Dobiven je Email vezano uz lokalne poreze vezano uz Zakon o lokalnim porezima. Grad 

Delnice odradio je cijelu proceduru. 

- Kontinuirane aktivnosti uz porezna rješenja. 

- Upit za jednokratnu otplatu dva stana sa stanarskim pravom. 

- Održan je sastanak na temu jednostavne nabave. 

- Penali za Lovačku ulicu. 

- Lista potraživanja, ovršni prijedlozi. 

- Usklađivanje podataka i iznosa vezano za Operativni plan razvoja cikloturizma PGŽ i 

reciklažno dvorište. 

- Godišnji obračun poreza. 

- Dokazna dokumentacija prema HZZZ. 

- Obračun za kuću „Rački“, meteorološku stanicu te za stručno osposobljavanje. 

- Ugovor o umjetničkom nastupu. 

- Potvrda o naknadi za kolegicu. 

 



NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Odgovor na tužbu za utvrđivanje prava vlasništva. 

- Izrađeno je odobrenje za neplaćeni dopust. 

- Rješenje o ostavinskom postupku iza pok. M.Biškića, napravljeni su dopisi prema institucijama 

u suglasnosti s javnom bilježnikom. 

- Obrađeni su materijali za Gradsko vijeće. 

- Pozivi za potpisivanje ugovora za stipendije. 

- Prethodni broj Službenih novina poslan je u Središnji digitalni ured. 

- Objava materijala sa sjednice Gradskog vijeća na Web stranici. 

- Kontakt s PGŽ vezano uz osnivanje fonda solidarnosti za djecu i mlade. 

- Danas se održava sastanak na temu projekta 27 susjedstava – Rijeka 2020. 

- Nakon sjednice za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost, u dogovoru s predsjednikom 

komisije, održana je telefonska sjednica, materijali su poslani Gradskom vijeću kao i materijali 

za civilnu zaštitu i analizu stanja sustava. 

- Mišljenje na prijedlog Zakona o izboru vijeća nacionalnih manjina. 

- Napravljena je odluka o određivanju člana Upravnog vijeća JVP. 

- Dogovorena je sjednica Savjeta za zaštitu potrošača. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Danas se održava sastanak s projektantom vezano uz prometno rješenje pješačkog prijelaza kod 

INA i Konzuma. 

- Pristigla je ponuda za UPU Crni Lug, izdana je narudžbenica i poslani su dopisi javnopravnim 

tijelima da daju očitovanje. 

- Čeka se ponuda projektanta za izradu rješenja ceste u Poslovnoj zoni K1. 

- Radovi na Lovačkoj ulici i cesti Razloge. 

- Potpisan je ugovor za radove na rampi za invalide na jazu uz rijeku Kupu. 

- Dogovor s HEP-om i sastanak vezano za troškove izmicanja kabela u Palfingeru. 

- Kontinuirane aktivnosti vezane uz Odluku o odvodnji koja je poslana vijećnicima, prošla je 

savjetovanje ali Hrvatske vode kontinuirano dodaju svoje želje. Kada se sve usluglasi ponovo 

ćemo poslati materijal vijećnicima. 

- Očitovat ćemo se i sazvati Savjet za zaštitu potrošača na zahtjeve za izdavanje suglasnosti na 

cjenike za odvodnju otpadnih voda te odvoz i zbrinjavanje komunalnog otpada. 

- Za Sović Laz pristiglo je rješenje od strane Ministarstva zaštite okoliša, zatražili smo mišljenje 

uz primjenu direktive EU i u skladu s time doradit će se glavni projekt. Potrebno će biti ishoditi 

potvrde javnopravnih tijela kako bismo podnijeli zahtjev za građevnu dozvolu. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Započela je 9. sezona klizališta, klizalište je otvoreno u punom sastavu iako je bilo problema s 

južinom. 

- Ušli smo u sustav natjecanja Hrvatskog hokejaškog saveza. 

- Danas se održava koncert za Vukovar. 

- U Kuglani je otklonjen tehnički kvar i sve je spremno za nastavak sustava natjecanja. 

 

Dovršeno u 8,27 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


